
Fokus ry 4/2022

YHDISTYKSEN KOKOUS

Aika: Tiistai 15.3.2022 klo 18.00

Paikka: H306 ja Zoom

Osallistujat:

Hallituksen jäsenet:

Aapo Hynninen (saapui kohdassa 8.), Eero Kautonen, Liisa Kerola, Siiri
Kettunen, Susanna Kontio, Marika Lumiharju, Sinna Norola, Sissi Puranen
(saapui kohdassa 1.), Marja Puustinen, Alex Stepanoff, Mimi Sy, Ilmari
Tiusanen, Tiina Toivanen

Toimihenkilöt:

Joella Jaatinen (poistui kohdassa 10.), Matleena Kiero, Miikka Kolehmainen,
Salla Levoranta, Jerri Miettinen, Saimi Porkkala, Mira Yli-Saari

Muut läsnäolijat:
Eetu Aalto (saapui kohdassa 9.), Jenna Hoffrén (poistui kohdassa 7.), Tuuli
Kervinen, Venni Korhonen, Heidi Liikka (poistui kohdassa 8.), Nelli
Ratilainen

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 18.00.

2. Kokouksen toimihenkilöiden valinta (puheenjohtaja, sihteeri, kaksi
pöytäkirjantarkastajaa, kaksi ääntenlaskijaa)
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Tuuli Kervinen.

Kokouksen sihteeriksi valittiin Mira Yli-Saari.

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valittiin Jerri Miettinen sekä Eero
Kautonen.

3. Kokouksen päätösvaltaisuus
Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

4. Läsnäolo- ja puheoikeuden myöntäminen
Kaikki paikallaolijat olivat yhdistyksen jäseniä, joten kaikilla oli läsnäolo- ja
puheoikeus.

5. Työjärjestyksen hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi sellaisenaan.
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6. Ilmoitusasiat

Ei esille tulleita ilmoitusasioita.

7. Tilinpäätöksen vahvistaminen ja vastuuvapauden myöntäminen Vuoden
2021 puheenjohtaja Nelli Ratilainen esitteli toimintakertomuksen ja vuoden
2022 talousvastaava Eero Kautonen tilinpäätöksen.
Toimintakertomuksessa ei ollut paljon lisäyksiä syyskokouksessa esiteltyyn
osavuositoimintakertomukseen. Haalareita ei olla toimintakertomuksen
mukaisesti tilattu 2021, mutta tieto tästä saatiin vasta toimintakertomuksen
laatimisen jälkeen. Tämän vuoksi toimintakertomuksen yhteydessä esiteltiin
myöhemmin laadittu liite, joka selventää asian. Tilinpäätöksen osalta
huomionarvoista on koronan vaikutus ja se, että Fokuksella on tällä hetkellä
paljon taloudellisesti arvokasta varastoa. Säästämistä Fokuksen 50-vuotis
vuosijuhliin ollaan jatkettu.

Heidi Liikka esitteli toiminnantarkastajien laatiman
toiminnantarkastuskertomuksen. Kirjanpito ja tilinpäätös oli hoidettu asiaan
kuuluvalla tavalla. Tositteiden asianmukaiseen säilyttämiseen pyydetään
kiinnittämään huomiota.

Edellisen kauden hallitus siirrettiin erilliseen breakout roomiin, ja Historicalla
olleet hallituslaiset poistuivat tilasta myös fyysisesti, kun vastuuvapaudesta ja
tilinpäätöksestä päätettiin.

Yhdistyksen kokous päätti myöntää vuoden 2021 hallitukselle vastuuvapauden
ja vahvistaa tilinpäätöksen.

8. Toimintasunnitelman hyväksyminen
Vuoden 2022 hallituksen varapuheenjohtaja Ilmari Tiusanen esitteli
toimintasuunnitelman. Teemoja ovat muun muassa osallisuus, läpinäkyvyys,
saavutettavuus ja yhteistyö. Teemat näkyvät esimerkiksi yhteisöllisyyden
tukemisessa, hallituksen toiminnan näkyvyydessä, toiminnan
saavutettavuudessa sekä yhteistyössä esimerkiksi eri ainejärjestöjen välillä.

Suunnitelmissa vuodelle 2022 on muun muassa uuden ainejärjestötilan
saatavuuden kartoittaminen, käteiskassasta ja paperisesta kirjanpidosta
luopuminen, YFI-risteilyn sekä vuosijuhlien järjestäminen ja
ympäristöstrategian sekä yhdenvertaisuussuunnitelman päivittäminen.

Toimintasuunnitelma vuodelle 2022 päätettiin hyväksyä
sellaisenaan. Toimintasuunnitelma on pöytäkirjan liitteenä.

9. Talousarvion hyväksyminen
Vuoden 2022 talousvastaava Eero Kautonen esitteli talousarvion. Talousarviolla
pyritään tukemaan toimintasuunnitelman keskeisten teemojen toteutumista, ja
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lisäksi Fokuksen 50. vuosijuhliin säästämistä jatketaan. Aiempiin vuosiin
poiketen arvioon on lisätty erillinen “haalarit”-kohta tilaukseen liittyvän
rahaliikenteen selventämiseksi. Lisäksi oppiainekohtaiset budjetit on siirretty
sisältymään koulutuspolitiikan budjettiin. Toimintasuunnitelman tavoin
talousarviossa näkyvät vuosijuhlat ja risteily sekä muiden tapahtumien
lisääntyminen edellisiin vuosiin verrattuna.

Talousarviosta löytyy budjetti sääntömuutosta varten, sillä sääntömuutos on
suunnitteilla. Uuden maksupäätteen käyttöön liittyy pieni provisio, joka on
kuitenkin suurempi kuin MobilePayssa, joten MobilePayta suositaan edelleen
ensisijaisena maksutapana. Collegetilausta suunnitellaan syksyksi, koska
kysynnän arvioidaan olevan suurta, vaikka edellisestä tilaus tehtiin hiljattain.
Myös laulukirjojen tilaus on suunnitteilla.

Talousarvio 2022 päätettiin hyväksyä sellaisenaan. Talousarvio on pöytäkirjan
liitteenä.

10. META
Fokus on hankkinut Tuuli Kerviselle lahjakortin kiitoksena Fokuksen eteen tehdystä
työstä.

11. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin.

12. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin ajassa 19.23.

____________________________ ____________________________
Tuuli Kervinen Mira Yli-Saari

puheenjohtaja sihteeri

____________________________ ____________________________
Jerri Miettinen Eero Kautonen

pöytäkirjantarkastaja pöytäkirjantarkastaja


